
 
Czeladź, dn. 7.09.2022 r. 

Wojciech Maćkowski 
radny Rady Miejskiej 
w Czeladzi 
        

Pani 
Jolanta Moćko 

       Przewodnicząca 
Rady Miejskiej  
w Czeladź 

 
 

Na podstawie art. 24 ust. 3-7 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
 

 
Na wniosek mieszkańców miasta proszę o informację czy gmina Czeladź jest w 
posiadaniu informacji kiedy zostaną uruchomione linie metopolitalne M17 i M25 
które miały przebiegać przez Czeladź. Informacja o ich uruchomieniu pojawiła się 
jeszcze w 2021 r., niestety do chwili obecnej nie rozpoczęły funkcjonowania.  
 
Proszę o podjęcie interwencji w ZTM w celu doprecyzowania terminu włączenia linii. 

 
 
 
 
 
 
Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym proszę o niezwłoczne 
przekazanie pisma Burmistrzowi Miasta. 

 
 

Z poważaniem 
Wojciech Maćkowski 

 
radny 

Rady Miejskiej w Czeladzi 
 


